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Vragen van het lid Spekman (PvdA) aan de staatssecretaris van Sociale zaken 
en Werkgelegenheid over het bericht dat sommige huishoudens met een 
bijstandsuitkering er volgend jaar tientallen procenten in inkomen op achteruit 
gaan (ingezonden 25 november 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het onderzoek van Nicis Institute en Ecorys, waaruit blijkt 
dat sommige huishoudens met een bijstandsuitkering er volgend jaar 
tientallen procenten in inkomen op achteruit gaan?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op het onderzoek? 

Vraag 3
Klopt het dat vooral eenoudergezinnen met inwonende meerderjarige 
kinderen te maken hebben met fiks inkomensachteruitgang? Welke andere 
type huishoudens gaan er veel op achteruit? 

Vraag 4
Om hoeveel huishoudens gaat het hier? 

Vraag 5
Op welke manier kunnen huishoudens die er komend jaar tientallen 
procenten in inkomen op achteruit gaan zich voorbereiden op deze verande-
ring? Welke mogelijkheden hebben zij om de effecten op te vangen? 

Vraag 6
Bent u bereid uw reactie op dit onderzoek aan de Kamer te sturen voor het 
algemeen overleg over WWB-onderwerpen op 30 november 2011?

1 http://www.volkskrant.nl/vk/nl/2686/Binnenland/article/detail/3047510/2011/11/23/Minder-te-
besteden-met-nieuwe-bijstandswet.dhtml
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